
 
 

Referat fra bestyrelsesmøde d. 07.10.2019 
 

Til stede: Hans Herman, Peter og Pernille 
Referent: Peter 
 

1. Godkendelse af referat fra 20.08.2019 

Godkendt 

2. Økonomi 

SAR tilmelder opstaldere, der ønsker det, til Lokaldyrlægernes Vagtordning. 

Birgitte Enemark har opsagt boks 13. Der er p.t. 3 ledige bokse. 

Peter har samlet alle oplysninger vedr. medlemmerne med henblik på at få et fuldt opdateret 

medlemskartotek. Der er nødvendigt at kontakte en del af medlemmerne for at skaffe de 

manglende oplysninger. 

Den overordnede likviditet i klubben er fortsat ok! 

Der efter ønske fra stalden indkøbt en vippetrillebør (4.585 kr.).  

 

3. Orientering fra DRF/D5 

Der har været afholdt møde med DRF (Maja Mikkelsen) d. 07.10.2019 med henblik på at checke om 

SAR fortsat lever op til kravene til certificeringerne. Forventningen er, at det gør SAR! 

 

4. Orientering om indkomne breve 

DRF har givet et tilbud til certificerede medlemmer om at deltage i en spørgeskema-undersøgelse 
(’Riders 1st’). Formålet er at undersøge medlemmernes oplevelse af SAR for at kunne gøre klubben 
så attraktiv som muligt og samtidig skabe et bedre økonomisk fundament. Bestyrelsen er positiv 
over for at deltage i undersøgelsen. 

 
5. Eventuelt 

Der planlægges med 4 stævner i 2020: 

• Klubmesterskab (august) 

• SydhavsCup/start (maj) 

• Springstævne (efterår) 

• Distriktsstævne  

Der afholdes fælles julespisning i slutningen af november (uge 48). 
 
Bestyrelsen planlægger at afholde et møde, hvor klubbens økonomi, fremtid og image skal 
diskuteres for at stå rustet til de kommende års aktiviteter og til drøftelsen af forlængelse af 
lejekontrakten. 
 
 



 
 
 
 
Der nedsættes p.t. ikke et nyt staldudvalg. Peter overtager fremover staldansvaret fra Hans 
Herman.  
 
 
Næste møde: 06.12.2019 kl. 16.30 
 


